
Protokół Nr XVIII /2020 
z XVIII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 9 lipca 2020 r. 
 
 
XVIII sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym 
w Łańcucie z zastosowaniem zdalnego trybu obradowania zgodnie z ustawą z dnia 
31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID 19, innych chorób 
zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw 
(Dz. U. poz. 568). Sesji przewodniczył Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu 
Łańcuckiego.  
 
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu https://www.youtube.com/watch?v=VhskJ_NOVLM  
W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje się w formie elektronicznej na 
stronie BIP Starostwa Powiatowego.  
Obrady rozpoczęto 9 lipca 2020 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 18:06 tego samego 
dnia. 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Rada Powiatu odmówiła modlitwę 
do św. Michała Archanioła patrona powiatu. 
 
W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian 
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro. 
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Ad. 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że nie może w dzisiejszych obradach 
uczestniczyć pan Tadeusz Pięta Kierownik Nadzoru Wodnego w Łańcucie w związku 
z powyższym zostanie zmieniony porządek obrad.  
Pan Starosta Adam Krzysztoń zgłosił zmianę do porządku obrad i dodanie punktu 
dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska, natomiast punkt 
roczne sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2019 na terenie powiatu 
łańcuckiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie nie będzie 
realizowany ze względu na nieobecność pana Tadeusza Pięty. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Zmiana porządku posiedzenia i dodanie punktu: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 
stanowiska. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
 
Rada Powiatu obradowała wg następującego porządku obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Wręczenie pamiątkowego symbolu „Zasłużony dla Powiatu Łańcuckiego”. 
4. Roczne sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2019 na terenie powiatu 

łańcuckiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie – Nadzór 
Wodny w Łańcucie, Leżajsku, Rzeszowie i Przeworsku.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska.  
6. Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

w Łańcucie za rok 2019. 
7. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Łańcucie za rok 2019. 
8. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie 

za rok 2019. 
9. Ocena zasobów pomocy społecznej. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji placówki opiekuńczo – wychowawczej typu 

rodzinnego – Placówki Rodzinnej w Soninie.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/108/2019 z dnia 30 grudnia 

2019 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie Powiatu Łańcuckiego w 2020 r.  



3 
 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Powiatu 
Łańcuckiego na dzień 31 grudnia 2019 r. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/121/2020 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 9 kwietnia 2020 r. w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 
2020. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/128/2020 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 9 czerwca 2020 r. w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 
2020. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
17. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

18. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
19. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
20. Sprawy różne.  
21. Zakończenie.  
 
 
Ad. 3.  
Wręczenie pamiątkowego symbolu „Zasłużony dla Powiatu Łańcuckiego”. 
 
 
Państwo Barbara i Antoni Supersonowie zostali uhonorowani pamiątkowym symbolem 
Zasłużony dla Powiatu Łańcuckiego. Przez 20 lat Państwo Supersonowie prowadzili 
Rodzinny Dom Dziecka im. ks. Jana Wojtowicza w Soninie.  
Na sesji obecna była pani Barbara Superson, która odebrała pamiątkowy symbol oraz 
podziękowania z rąk pana Adama Krzysztonia Starosty Łańcuckiego, Marka Ubermana 
Przewodniczącego Rady Powiatu Łańcuckiego oraz pani Joanny Dubiel – Sowa 
Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie.  
 
Pani Barbara Superson podziękowała za 20 – letnią współpracę, za okazywaną pomoc 
przy zakładaniu placówki i 20 –letniej działalności Rodzinnego Domu Dziecka.  
 
Ad. 4.  
Roczne sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2019 na terenie powiatu 
łańcuckiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie – Nadzór Wodny w 
Łańcucie, Leżajsku, Rzeszowie i Przeworsku. 
 
 
Ad. 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
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Pan Starosta poinformował, że projekt uchwały został przygotowany na prośbę radnego 
Kamila Kiliana. 
 
W dyskusji udział wzięli:  
Radny Kamil Kilian, 
Radny Jan Kilian,  
Radny Jan Panek, 
Radny Jakub Reizer,  
Radny Janusz Bester.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
 
Uchwała Nr XVIII/130/2020 w sprawie wyrażenia stanowiska została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 6.  
Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 
w Łańcucie za rok 2019. 
 
 
Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 
w Łańcucie za rok 2019 przedstawił Bogusław Golenia Komendant Powiatowy 
Państwowej Straży Pożarnej w Łańcucie (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radna Monika Roman, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radny Jan Kilian. 
 
Przewodniczący Rady Marek Uberman podziękował panu Komendantowi za 
przedstawienie sprawozdania z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży 
Pożarnej w Łańcucie za rok 2019.  
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Ad. 7.  
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Łańcucie za rok 2019. 
 
 
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Łańcucie za rok 2019 oraz 
za I półrocze 2020 przedstawił Marek Kuźniar Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radna Halina Golec, 
Paweł Skoczowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, 
Marek Kuźniar Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Łańcucie, 
Radny Jan Kilian, 
Radna Monika Roman, 
Radny Ryszard Kucha, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki. 
 
Przewodniczący Marek Uberman podziękował panu Dyrektorowi PUP za 
przedstawione sprawozdania z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Łańcucie 
oraz przekazał podziękowania za pracę dla wszystkich pracowników PUP w Łańcucie.  
 
 
Ad. 8.  
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie 
za rok 2019. 
 
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie za 
rok 2019 przedstawiła i omówiła Joanna Dubiel – Sowa Dyrektor Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie (sprawozdanie w załączeniu do protokołu)  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki.  
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu podziękował pani Dyrektor za 
przedstawione sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
w Łańcucie oraz za bardzo dobrą współpracę z podopiecznymi.  
 
 
Ad. 9.  
Ocena zasobów pomocy społecznej. 
 
Ocenę zasobów pomocy społecznej przedstawiła i omówiła Joanna Dubiel – Sowa 
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie (sprawozdanie 
w załączeniu do protokołu). 
 
 
 



6 
 

Ad. 10.  
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji placówki opiekuńczo – wychowawczej typu 
rodzinnego – Placówki Rodzinnej w Soninie. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił powyższy projekt uchwały.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Zbigniew Grad, 
Joanna Dubiel – Sowa Dyrektor PCPR w Łańcucie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji placówki opiekuńczo – wychowawczej typu 
rodzinnego – Placówki Rodzinnej w Soninie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XVIII/131/2020 w sprawie likwidacji placówki opiekuńczo – 
wychowawczej typu rodzinnego – Placówki Rodzinnej w Soninie została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 11.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/108/2019 z dnia 30 grudnia 
2019 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie Powiatu Łańcuckiego w 2020 r. 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac, który zawnioskował, że jedyna apteka, która czynna jest 
całodobowo w Powiecie Łańcuckim nie jest dostępna dla osób niepełnosprawnych, 
zaapelował, aby zwrócić na to uwagę.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/108/2019 z dnia 30 grudnia 2019 
r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 
Powiatu Łańcuckiego w 2020 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro.  
 
Uchwała Nr XVIII/132/2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/108/2019 z dnia 30 
grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie Powiatu Łańcuckiego w 2020 r. została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 12.  
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Powiatu 
Łańcuckiego na dzień 31 grudnia 2019 r. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Powiatu 
Łańcuckiego na dzień 31 grudnia 2019 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XVIII/133/2020 w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu 
Powiatu Łańcuckiego na dzień 31 grudnia 2019 r. została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 13.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/121/2020 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 9 kwietnia 2020 r. w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 
2020. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  



8 
 

Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/121/2020 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 9 kwietnia 2020 r. w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XVIII/134/2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/121/2020 Rady 
Powiatu Łańcuckiego z dnia 9 kwietnia 2020 r. w sprawie zmiany budżetu powiatu na 
rok 2020 została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 14.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/128/2020 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 9 czerwca 2020 r. w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 
2020. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/128/2020 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 9 czerwca 2020 r. w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
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Uchwała Nr XVIII/135/2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/128/2020 Rady 
Powiatu Łańcuckiego z dnia 9 czerwca 2020 r. w sprawie zmiany budżetu powiatu na 
rok 2020 została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 15.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
Uchwała Nr XVIII/136/2020 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020 została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 16.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego.  
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
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Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XVIII/137/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 17.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  
 
Pan Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac zwrócił się z następującymi zapytaniami: 
1) odnośnie wizyty Ministra Adamczyka – jak przebiega realizacja inwestycji na 

drodze krajowej nr 4, czy znalezisko archeologiczne nie wpłynie na termin realizacji 
prac, 

2) jakie są przewidywania co do ogłoszenia przetargu odnośnie bezkolizyjnego 
skrzyżowania na ul. Podzwierzyniec, 

3) odnośnie wizyty Sekretarza Stanu z Ministerstwa Sportu czy jest informacja 
odnośnie dofinansowania budowy boisk przy ZST w Łańcucie oraz odnośnie 
inwestycji, 

4) propozycja do Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji 
o zwołanie posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji przed 
rozpoczęciem roku szkolnego w związku ze zmianą dyrektora, który podyktowany 
był konkursem na stanowisko dyrektorów w szkołach powiatowych. 

 
Monika Roman wypowiadała się odnośnie przebudowy drogi krajowej nr 4, przez 
miasto Łańcut. Stwierdziła, że od ostatniego spotkania z GDDKiA upłyną prawie rok. 
Natomiast mieszkańcy podnoszą sprawę, że nie było konsultacji społecznych odnośnie 
planu przebudowy drogi, który był zatwierdzony w grudniu. W części przebiegu 
wyremontowanej drogi jest niekorzystne usytuowanie przystanków dla mieszkańców. 
Zmiana ZRID-u nie była skonsultowana społecznie. Radna chciałaby się dowiedzieć, 
czym kierowała się GDDKiA i jakie były powody przesunięcia wszystkich przystanków 
i czy zostanie to zmienione. W związku z powyższym zwróciła się z prośbą o zwołanie 
w tej sprawie Komisji Ochrony Środowiska i zaproszenie przedstawiciela z GDDKi A 
w celu skonsultowania i wyjaśnienia odnośnie tych zmian.  
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Radny Jakub Reizer zwrócił się z zapytaniem odnośnie Funduszu Dróg Samorządowych 
czy jest lista inwestycji, którą powiat chce wykonywać oraz odnośnie łącznika 
z autostrada czy w tej sprawie coś się dzieje.  
 
Radny Zbigniew Grad wypowiadał się odnośnie składania wniosków do Funduszu Dróg 
Samorządowych. Wypowiadał się też odnośnie złożonej interpelacji w 2019 r. 
w sprawie modernizacji dróg powiatowych nr 1542 R Albigowa – Wysoka – Sonina. 
Jak też odnośnie drogi nr 1541 R Wysoka – Sonina. Są to bardzo uczęszczane drogi 
i zwrócił się prośbą o złożenie wniosku do FDS na tą drogę. 
 
Pan Starosta ustosunkował się do powyższych zapytań:  
Radnemu Zbigniewowi Gradowi odpowiedział, że droga Albigowa – Wysoka – Sonina 
jest już realizowana i jest to bardzo duża inwestycja. Stwierdził, że władzom Gminy 
Łańcut zależy na tym, aby w nowym rozdaniu FDS wykonać drogę Albigowa – 
Handzlówka, jednak na tą drogę nie ma pełnej dokumentacji i pozwoleń. Inne drogi, 
które brane są pod uwagę do zgłoszenia do FDS jest to droga w Gminie Białobrzegi 
i Żołynia, droga Husów – Lipnik i droga Albigowa – Handzlówka. Wszystkie 
wymienione drogi są bardzo dużymi inwestycjami. 
 
Radnej Monice Roman zaproponował, aby napisała pismo, o które przystanki dokładnie 
chodzi, aby móc to wyjaśnić z GDDKiA. Dodał, że nie przypomina sobie i nie zna 
żadnych zmian w projekcie. Zmiany ZDIR dotyczyły całej inwestycji, który został 
mocno ograniczono w porównaniu do pierwszej koncepcji.  
 
Radnemu Michałowi Macowi odpowiedział, że Minister znał inwestycje, które są 
prowadzone w mieście Łańcucie, rozmawiano też o złożonych inwestycjach 
powiatowych, jak do tej pory ze skutkiem negatywnym. Odnośnie przetargu na drodze 
wojewódzkiej 877 na dwupoziomowe skrzyżowanie poinformował, że sytuacja się 
przeciągnęła ze względu na ogrody włoskie, które znajdują się na terenie fabryki 
Wódek. Teren ten udało się wyłączyć z ogrodów włoskich w związku z tym inwestycja 
będzie możliwa. Przekazał, że znaleziska archeologiczne na drodze nr 4 nie spowodują 
spowolnienia prac.  
 
Radna Monika Roman (Ad Vocem) zwróciła się z prośbą, aby już nie wymieniać się 
pismami, a zwołać posiedzenie Komisji Ochrony Środowiska i ten temat omówić na 
tym posiedzeniu komisji.  
 
Radny Krzysztof Wawro (Ad Vocem) poinformował, że w miesiącu lipcu zwoła 
posiedzenie komisji  
 
 
Ad. 18.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
W punkcie wnioski, oświadczenia i zapytania radnych głos zabierali: 
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Radny Michał Mac zwrócił się z zapytaniami: 
1) odnośnie rekrutacji do szkół powiatowych, 
2) odnośnie pomocy, którą przekazał Sejmik Województwa Podkarpackiego dla 

powiatu łańcuckiego i, że straty powodziowe w infrastrukturze na terenie 
powiatu łańcuckiego zostały wycenione na kwotę 15 000 000 zł, jest to bardzo 
duża kwota i czy jest jakaś pespektywa na pozyskanie innych środków 
finansowych, 

3) czy do Starostwa dotarła informacja odnośnie programu PFRON dotycząca 
pomocy osobom niepełnosprawnym i poszkodowanym w wyniku żywiołu lub 
sytuacji kryzysowej, liderem projektu jest samorząd powiatu łańcuckiego i czy 
jest szansa na uzyskanie środków finansowych. 

 
Robert Szajnar odpowiedział, że trwa I etap rekrutacji do szkół ponadpodstawowych, 
jutro kończy się termin składania wniosków. Do szkół złożonych jest 665 wniosków, 
z czego zweryfikowano na podstawie świadectw 382 wniosków. Ostateczna lista 
zakwalifikowanych do szkół będzie ogłoszona 12 sierpnia. Od 12 do 18 sierpnia 
uczniowie mają czas na potwierdzenie lub przyniesienie oryginału świadectwa. Na 
odział sportowy jest potwierdzonych 8 wniosków. Pan Naczelnik zachęcił do 
promowania szkół powiatowych. 
 
Joanna Dubiel – Sowa poinformowała odnośnie programu PFRON dotyczącego 
pomocy osobom niepełnosprawnym i poszkodowanym w wyniku żywiołu lub sytuacji 
kryzysowej. Odnośnie powyższego realizowany już jest moduł I i III. Natomiast to co 
pyta Radny Mac dotyczy modułu II, który będzie poległ na pomocy osobom 
niepełnoprawnym, którzy posiadają orzeczenie o stopniu niepełnosprawności i zostali 
dotknięci klęską powodzi. PCPR jest na etapie przygotowywania dokumentacji 
i przystąpienia do realizacji programu. Dodała, że PCPR realizuje wszystkie programy, 
które ogłasza PFRON.  
 
Pan Starosta dopowiedział, że jeśli chodzi o pomoc od województwa podkarpackiego 
powiat otrzymał kwotę 420 000 zł, za którą jesteśmy bardzo wdzięczni samorządowi 
województwa. W pierwszej kolejności będą realizowane projekty na odbudowę 
mostów.  
 
Krzysztof Wawro (Ad Vocem) zapytał czy te wnioski dotyczące naboru do szkół są 
pierwszego wyboru. 
Pan Szajnar odpowiedział, że 665 wniosków są to pierwsze wybory, jest to pierwsza 
preferencja.  
 
 
Ad. 20.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Protokół Nr XVII / 2020 z dnia 9 czerwca 2020 r. został przyjęty. 
 
Ad. 121.  
Sprawy różne. 
 
W sprawach różnych głos zabierali radni: 
Radny Jakub Reizer zapytał, kiedy szpital w Łańcucie zacznie funkcjonować normalnie 
oraz przekazał informację, że klub radnych „W Trosce o Powiat Łańcucki” wraz 
z Fundacją Instytut Edukacji Społecznej zorganizowali zbiórkę pieniędzy dla 
najbardziej poszkodowanych w trakcie nawałnic w powiecie łańcuckim.  
 
Radna Monika Roman zwróciła się z zapytaniem ile przebywa chorych w szpitalu 
w Łańcucie, kiedy nastąpi wygaszanie szpitala jednoimiennego. 
 
Radny Jan Kilian nawiązując do ostatnich nawałnic, które przeszły ostatnio przez 
Powiat Łańcucki zaapelował o zwołanie Komisji Bezpieczeństwa w celu omówienia 
tych spraw.  
 
Radny Krzysztof Wawro (Ad Vocem) przekazał, że posiedzenie Komisji zostanie 
zwołane po 20 lipca br.  
Pan Starosta odpowiedział, że obecnie szpital łańcucki, nie jest szpitalem 
jednoimiennym, funkcjonują inne wydziały, szczególnie zabiegowe, są wykonywane 
planowane zabiegi i operacje. Obecnie w szpitalu przebywa około 90 chorych na 
koronawirusa.  
 
Odnośnie łącznika poinformował, że pierwszym priorytetem jest skrzyżowanie 
dwupoziomowe na drodze wojewódzkiej nr 887. Planując z Marszalkiem te rozwiązania 
Powiat i Miasto Łańcut ustaliło z Marszałkiem na nową perspektywę unijną tą 
inwestycję. Natomiast łącznik też jest konieczny, ponieważ dwupoziomowe 
skrzyżowanie wszystkiego nie załatwi.  
Przewodniczący Rady Powiatu odczytał pismo od Marszałka Województwa 
Podkarpackiego odnośnie sytuacji popowodziowej (w załączeniu).  
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Ad. 18.  
Zakończenie. 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął obrady 
XVIII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VI kadencji 2018 – 2023.  
 
Protokołowała:  
Renata Czechowicz 

Przewodniczący 
Rada Powiatu Łańcuckiego 

 
Marek UBERMAN 

 
________________________________________ 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


